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SMTB bestyrelsesreferat 2018- 11-14.  

  

 

Sted: Sportscollege.   

Til stede: Rene Veggerby, Kim Kokborg Nielsen, Anita Brodersen, Mee Mohr, 

Lars Fischer Rasmussen, Bente Andersen.  

Fraværende: Johan Jacobsen   

 

DAGSORDEN 

1. Referat fra sidste møde godkendt.    

 

2. De vigtigste emner: 

Klubben og DCU afholdt crossløb på Frederikshøj d. 10.11.18 med lidt 

over 100 deltagere. Løbet forløb meget fint. Der var stor deltagerros for 

ruten.  

 Klubhuset status: RV tager igen fat i de ansvarlige for reparationen, 

som trækker voldsomt ud og har efterladt roderi.   

 Opdatering af medlemsmailliste: Ny liste er udarbejdet. 

 DGI sommercup 2019: Vi afholder vores afdeling søndag d. 25./8. 2019 

med Lars Nielsen som tovholder. 

 

3. Formand – René Veggerby  

 Indledende øvelser til generalforsamlingen /præsentation, sted, dato, 

indkaldelse, ændringer: Mee, Anita, Bente og Johan, som er på valg,  

genopstiller. Dato bliver d. 21. januar kl. 19. Lokale på kasernen 

reserveres. Bestyrelsen mødes kl. 17. Kim og Rene aftaler indbyrdes 

opgavefordeling. Bente udarbejder fotoserie. Lars skriver 

nomineringsbeskrivelser for årets præstation og årets SMTB’er.   

 Fitness. dk – løbet 2019 er d. 31./3.   Navnet ændres til Klassikeren, da 

Fitness.dk er ikke længere findes i Slagelse. Ansvarlig for løbet samt 

styregruppe skal findes. Drejebog haves.  

 Klubtøj forår: RV taler med Human Speed.  Lagertøj ligger hos Human 

Speed. 
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4 Næstformand – Kim Kokborg Nielsen  

 Status spor: Vinter-sporgruppe forsøges nedsat.  

 Tilgang til facebookgruppen: Kim styrer adgangen.  

 Mail: Kim svarer på diverse mails.  

 Lars og Kim har afholdt møde med ungdomstrænerne. Rammer og 

tilskud til aktiviteter er aftalt for 2019, specielt i forhold til samarbejde 

med Holbæk og Kalundborg’s ungdomsgrupper.  

 

5. Kasserer – Anita Brodersen  

 Økonomi: Orientering.    

 Medlemsmaillisten er opdateret. Ungdomsskolen har købt et antal 

medlemsskaber.     

 Klubben giver tilskud til H12 igen i 2019.   

 

6. Sekretær – Bente Andersen 

- Træning lørdage og nightride m.m.: Alt triller.  

 

7. Bestyrelsesmedlem – Mee Mohr 

 Status julefrokost.   

 Harzentur til næste år overvejes, og klubben kan give tilskud hertil.  

 Æbleskiver den sidste lørdag inden jul.    

 

8. Bestyrelsesmedlem – Lars Fischer Rasmussen 

-Facebookgruppe for eliten (voksne) lukkes ikke alligevel.  

   -Magnus B. kontaktes m.h.p. nogle træningsseancer med hold 1 +2 og med 

hold 3 + 4 til foråret.  

 

10. Eventuelt: Intet. 

  

11. Næste møde: D. 14.01.19   kl. 19. 

 

 

Referent: Bente Andersen 


